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PROCES-VERBAL 

privind lucrările şedinţei extraordinare 

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată de îndată 

pentru data de 28 iunie 2023, ora 10:00 

Nr. 25 din data de 26.07.2023 

 

Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul 

Sectorului 1, prin Dispoziţia nr. 2714/26.06.2023, ţinând seama de prevederile art. 196 alin. (1) 

lit. b) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, coroborat cu art. 133 alin. (1), art.134 alin. (1) lit. a) și art.135 din actul 

normativ mai sus-menționat, cu următorul proiect de Ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 197 / 

19.12.2022 privind aprobarea „Regulamentului privind aprobarea unor măsuri locale 

destinate asigurării nevoilor energetice și eficientizării consumului de energie în gospdăriile 

din Sectorul 1, în sezonul rece 2022-2023”, cu modificările și completările ulterioare (K2-

145/15.06.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

La deschiderea ședinței și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General 

al Sectorului 1 23 de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție, dintre care 15 

consilieri au fost prezenți online, respectiv domnul Bârgău Marian Aurelian, domnul Caraian 

Alberto-Iosif, doamna Cășvean Cătălina, domnul Ciungu Daniel-Constantin, domnul Drăgușin 

Laurențiu, doamna Haliț Raluca-Nicoleta, doamna Iacob Oana, doamna Iulia-Luminița Halaț, 

domnul Șerban Remus Cătălin, domnul Jurubiță Geanin-Georgian, doamna Miloș-Olteanu 

Iuliana-Dorina, domnul Andrei-Cristian Nicolaescu, domnul Ozata Alev-Burhan, doamna 

Regalia Ruxandra-Eugenia, domnul Vicol Ned. Au fost absenți doamna Grigorescu Alina-

Cristina, domnul Tudose Adrian-Cristian, doamna Sorete-Arbore Otilia. 

 

Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind 

Codul  administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local  s-

a realizat în scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către 

Serviciul Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 

31.03.2023, invitaţia la şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu 

notificarea convocării, prin intermediul serviciilor de poștă electronică (e-mail), a fost pusă la 

dispoziţia consilierilor locali documentația proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi. 

Convocatorul, înregistrat sub nr.2714/26.06.2023, precum și proiectul de hotărâre pus în 

dezbatere în ședință au fost aduse la cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe 

website-ul instituţiei.  
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 La ședință au participat consilierii locali și doamna Mirona-Giorgiana Mureșan, 

Secretarul General al Sectorului 1. 

 În data de 28.06.2023 în timpul ședinței conform prevederilor legale aplicabile, a fost 

supusă și aprobată de către consilierii locali, Suplimentarea ordinii de zi cu următorul proiect:  

Suplimentare ordine de zi   

1. Proiect de hotărâre  privind aprobarea includerii în Programul Național de Investiții 

"Școli Sigure și Sănătoase" a obiectivului de investiții "Sală de Sport" a Liceului Teoretic 

"Nicolae Iorga" (K2-108/20.04.2023) 

 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Bună ziua, bine ați venit la 

ședința extraordinară convocată de îndată de Primarul Sectorului 1 al municipiului București, 

prin Dispoziția nr.2714 din 26/06/2023 cu respectarea tuturor procedurilor legale și 

comunicarea către consilierii locali a materialelor de ședință, prin intermediul serviciilor de 

poștă electronică, cât și prin publicarea pe site-ul instituției. În conformitate cu prevederile 

articolului 243, aliniatul 1, litera j din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, am să efectuez apelul nominal al 

consilierilor locali, în ordine alfabetică, după cum urmează dl. Bârgău Marian Aurelian, dl. 

Caraian Alberto Iosif, dna. Cășvean Cătălina.  

Doamna Cătălina Cășvean (online): Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Dl. Chirvasă 

Viorel-Daniel.  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Ciungu Daniel Constantin.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim dl. Drăgușin 

Laurențiu.  

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Prezent, mă auziți? 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da mulțumim. Dl. Gheorghe 

Dinu Nicolae, dl. Gheorghe Dinu Nicolae.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da. Sunt prezent. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da mulțumim. Dna. 

Grigorescu Alina Cristina și-a anunțat absența de la această ședință. Dna. Halaț Iulia Luminița.  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Prezent, mulțumesc.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Dna. Haliț Raluca 

Nicoleta.  
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Doamna Raluca-Nicoleta Haliț  (online): Prezentă, mulțumesc.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim dna. Iacob Oana, 

dna. Iacob Oana.  

Doamna Oana Iacob (online): Prezent, mulțumesc. Mă mai auziți? 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da mulțumim am auzit. Dl. 

Iordan Florea. 

Domnul Florea Iordan : Prezent. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Dl. Jurubiță Geanin Georgian.  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online): Prezent, mulțumesc. Se aude? 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Da mulțumim. Dna. Miloș 

Olteanu Iuliana Dorina, dna. Miloș Olteanu Iuliana Dorina, dl. Nicolaescu Andrei Cristian.  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Prezent, Bârgău. Mă auziți.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu (online): Și eu sunt prezent, Nicolaescu.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Da dl. Nicolaescu prezent, dl. 

Bârgău prezent, am notat mulțumim dl. Oianu Adrian Viorel.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prezent. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim, dl. Ozata Alev 

Burhan, dl. Ozata Alev Burhan.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : dl. Păiuși Oliver Leon.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : dl. Podaru Dan Niculae.  

Domnul Dan-Niculae Podaru: Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim dna. Popa Daniela.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Prezentă.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim dna. Porumb 

Ramona.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Dna. Regalia Ruxandra 

Eugenia.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Prezentă.  
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Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim, am notat, dna. 

Sorete Arbore Otilia, dna. Sorete dacă ne auziți. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : dl. Șerban Remus Cătălin.  

Domnul Remus-Cătălin Șerban(online):  Prezent, mă auziți. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Da, mulțumim, am notat 

prezența. Dl. Tudose Cristian Adrian.  Dl. Tudose și-a anunțat absența atât de la ședința aceasta 

cât și de la ședința convocată pentru data de 30. Dl. Țîră Daniel.  

Domnul Daniel Țîră: Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Și dl. Vicol Ned, dl. Vicol 

dacă ne auziți.  

Domnul Ned Vicol (online): Prezent. Mă auziți? 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Da mulțumim, reluăm 

prezența pentru dl. Caraian Alberto Iosif, dl. Caraian dacă ne auziți, îl rugăm să ne confirme încă 

o dată prezența, dl. Caraian, la acest moment eu îl voi nota ca și absent. Având în vedere 

prezența unui număr de 21 de consilieri din numărul total de 27 de consilieri locali în funcție, 

constat îndeplinite prevederile art. 137 din OUG nr. 57/2019 prin codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare, cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală 

a ședinței extraordinare de îndată, ținând seamă de frecvența ședințelor, durata și complexitatea 

dezbaterilor, Procesul-verbal al ședinței din data de 21.06.2023 este în fază de elaborare, nu a 

fost finalizat și va fi propus pentru aprobare într-o ședință următoare. În conformitate cu 

prevederile articolului 243, alin.1, litera n, coroborat cu art  228, alin.2 din OUG nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, vă aducem la cunoștință 

că la deliberarea și adoptarea unei hotărâri a Consiliului Local al Sectorului 1 nu trebuie să ia 

parte consilierul local care se încadrează în dispoziția art. 228, alin. 2, referitor la regimul 

general aplicabil conflictului de interese pentru aleșii locali. Doamna președinte, vă predau 

lucrările ședinței. Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc, vă supun aprobării ordinea de 

zi de astăzi, vă rog să votați. 

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă : Doresc… OK.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: 23 de voturi pentru ordinea de zi. A fost 

aprobată da, dl. Ozata am văzut că sunteți prezent.  

ORDINEA DE ZI SUPLIMENTARĂ  a fost APROBATĂ 

CU 23  VOTURI PENTRU 

23 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent prezent.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Să-l treceți prezent și pe dl. Ozata, dna. 

Porumb.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Bună ziua, pentru că ne aflăm într-o 

ședință extraordinară unde ar trebui să avem și urgențe, pe ordinea de zi aș dori să propun 

consilierilor locali introducerea pe ordinea de zi suplimentară a Proiectului privind aprobarea 

includeri în programul național de investiții școli sigure și sănătoase obiectivului de investiții 

Sala de sport a Liceului Teoretic Nicolae Iorga. Proiectul K2-108.  

Am discutat în că de la momentul în care i-am solicitat și domnului city manager o listă 

cu unitățile de învățământ care se încadrează în grad de risc seismic, cred că a trecut mai bine de 

jumătate de ani. Nici până în ziua de astăzi n-am primit-o. Mă bucur să vedem că în sfârșit 

primarul să pleacă și asupra necesității consolidării sau construirii unei săli de sport la Liceul 

Nicolae Iorga, după acești ani, din păcate, irosiți în defavoarea copiilor. Mulțumim.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, dna. Miloș.  

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Scuze a fost o problemă tehnică. Tot 

încercam să stau logată și nu am putut să răspund la prezență. Dacă se poate consemna prezență.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, vă supun aprobării suplimentare a 

ordinii de zi. Colegii de la tehnic dacă mă puteți ajuta. Ok, da, suplimentarea ordinii de zi cu 

proiectul privind introducerea Liceului Teoretic Iorga în programul Școli Sigure și Sănătoase. 

Votați dl. Ozata și dna. Porumb vă rog să votați dl. Dinu vă rog să votați dl. Dinu vă rog să votați 

22 de voturi, pentru o abținere. Propunerea de suplimentare a fost aprobată.  

ORDINEA DE ZI SUPLIMENTARĂ  a fost APROBATĂ 

CU 22 VOTURI PENTRU, 1 ABȚINERE 

23 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Trecem la primul punct de pe ordinea de zi. Da dna. Regalia.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Bună ziua, cu tot respectul îmi permiteți să 

adresez o întrebare primărie. Sunt profesor în liceu Iorga și sunt și consilier local și colegii de la 

Iorga. dl. director ne-a adresat următoarea întrebare înțelege că pentru sala de sport accesăm 

acest proiect școli sigure pentru elevi. Dar în urmă cu o lună jumătate, pe o pagină de socializare, 

dna. primar a prezentat un proiect al liceului Iorga, spunând că în imediata perioadă se va începe 

derularea proiectului pentru reamenajare a sălii de sport, pentru construcția 20 de săli de clasă, a 

unei săli de conferințe. Ne-a prezentat acolo proiectul, a mai prezentat… Noi prin bugetul local 

am alocat o sumă de pentru construirea extindere a liceului Iorga. Eu fac o întrebare. Nu există 

nicio incompatibilitate în a accesa acest proiect și în derularea acelui proiect al Primăriei. Este 

vorba tot de sala de sport și în proiectul Primăriei și în proiectul școli sigure. Ar trebui de la 

serviciu de arhitectură, dl. city manager, cineva să vină să ne prezinte cum decurg lucrările la 

nivelul biroului, dacă s-au făcut studiu de fezabilitate, dacă s-au făcut niște studii să demarăm 

construcția pentru acea extindere a lui Iorga sau dăm drumu la proiectul școli sigure pentru sala 

de sport de la Iorga. Sunt două lucruri paralele care se adresează în fapt aceluiași spațiu școlar.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, mulțumim.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Aștept un răspuns.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: O să vă supun aprobării primul punct de pe 

ordinea de zi. dl. Oianu vă rog.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Nu! Eu aș vrea să vorbesc după ce aprobăm.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ok mulțumesc dl. Caraian.  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Prezent, nu știu dacă s-a auzit, am răspuns când s-a 

strigat prezența.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, mulțumim nu s-a auzit. Mulțumim mult 

dna. Porumb.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Da, putem derula și votul, dar aș 

vrea să mă adresez și dvs. doamnă președinte și dvs. doamnă secretar general. Au mai fost 

discuții în această ședință în ședințele de consiliu local cu privire la faptul că lipsesc din sala de 

consiliu local semnele naționale precum steagul României. A fost din coincidența face că zilele 

acestea am sărbătorit steagul, ziua drapelului și nu înțeleg de ce noi începem și derulăm de 

fiecare dată aceste ședințe de consiliu local, deși suntem obligați prin lege să avem în această 

sală de consiliu, drapelul național. Am rugămintea și aș vrea să propun tuturor consilierilor ca 

următoarea ședință să nu se mai deruleze până când în această sală nu se regăsește drapelul 

național. Dacă altora nu le pasă și nu consideră importante valorile naționale, nouă celor de aici 

ne pasă și nu vrem să o dată nici să încălcăm legea și nici să derulăm ședințele de consiliu local 

fără avea în sală respect, repet drapelul național, asta o dată la mână. Dna. Secretar voiam să vă 

întreb și cu privire la primul proiect de pe ordinea de zi. Dacă din punctul dvs. de vedere credeți 

că s-au respectat toate prevederile normele legale? Și de ce vă întreb acest lucru? Proiectul cu 

privire la măsurile locale vine ca modificarea hotărârii a Regulamentului 197, prin care se 

dorește practic modificare a unor termene. Însă din ce am observat și în hotărârea numărul 167, 

să-i spunem hotărârea-mamă inițial de unde am plecat cu acest proiect și acolo avem prevăzute 

niște termene pe care nu le-am modificat până în prezent. Din punctul dvs. de vedere, nu ne 

încadrăm într-un viciu de procedură și, de exemplu, oricine nu știu, sesizează mâine. Putem să 

ne încadrăm în situația în care să realizăm că hotărârea de Consiliu Local, cea 197 de fapt, nu 

putea fi aplicată, pentru că hotărârea-mamă în continuare avea termenele vechi. Mai exact, în 

orice moment, toate aceste sume pe care le-am dat către cetățeni pot fi s-au dat mai exact cumva 

ilegal și pot fi retrase în orice moment. Care e opinia dvs.? Vă rog, că eu înțeleg că avem cumva 

așa, raportat la alt nivel, o lege și cu niște norme de aplicare, iar legea, hotărârea mamă de la care 

am plecat din păcate, prevede alte termene față de ce a modificat noi în hotărâre anterioară în 

197, iar din punctul meu de vedere cred că avem aici un viciu de procedură.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Eu apreciez că hotărârea care 

trebuie modificată este 197, adică hotărârea prin care s-a aprobat regulamentul privind aprobarea 

măsurilor locale destinate asigurării nevoilor energetice și eficientizării consumului de energie. 

Nu consider că ar fi un viciu de procedură la acest moment. Am avizat această hotărâre înainte 
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de a intra în ședință. Deci din punctul meu de vedere întrunește toate elementele de legalitate în 

ceea ce privește modificarea regulamentului care a fost aprobat prin hotărârea 197.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Regulament care a fost pentru prima 

dată menționat hotărâre 167 ca obligație de realizare într-un termen anume. Deci hotărâre 197 

are la bază de plecare hotărârea 167. Ele sunt legate, nu putem să le….. repet, din punctul meu 

de vedere, ca o lege cu norme de aplicare, normele de aplicare sunt la hotărârea aceasta.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Ceea ce se propune acum se 

modifica, este exact anexa la hotărârea 197. Da, fără a modifica și hotărârea în sine.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Unde și acolo avem menționate 

niște termene. Repet, hotărârea mamă, legea mamă, legea mamă ne duce pe termenele vechi de 

decontare până în martie, dacă nu mă înșel. Am înțeles opinia dvs! Dar, repet, din punctul meu 

de vedere, ne aflăm într-o într-un viciu de de procedură și ar trebui analizat pentru că în orice 

moment cineva poate să spună că de fapt toate aceste decontări s-au făcut fără respectare a 

hotărârilor de Consiliu Local. Avem două hotărâri practic care se bat cap în cap cu termene 

diferite. La final, când discutăm.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Acum, votați, vă rog dl. Dinu din online.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da, vroiam și eu să explic de aviz de buget, este 

negativ pentru acest proiect. Am cerut clarificare de informații suplimentare de la dna. Armand, 

de la administratorul public, dl. Tudo Roșca, de la directorul de investiții Dan Postole, de la dna. 

Cristina Petrache, de la Direcția Juridică și dl. Marius Petre Directorul Economic. Nu am primit 

niciun răspuns de la acești oameni responsabili. Vă voi citi întrebările la care așteptăm răspuns.  

Fără răspuns nu se poate analiza dacă un proiect este oportun sau nu pentru sector. Noi nu putem 

înțelege dacă primăria a cheltuit resursele publice pentru un proiect care a avut sens sau nu. Voi 

citi întrebările ca să audă și cetățenii, și dvs. dragi colegi, ca să înțelegeți de ce noi nu ne putem 

exprima votul pe continuarea sau nu, a acestui proiect. Înțeleg că dna. Armand stă pe străzi în 

fiecare zi de 2 săptămâni și împarte flayere. Deci nu înțeleg de ce mai este primar. Putea oricum 

putem să-i oferim un job, să împartă flayere, dacă asta este menirea și dorința domniei sale. 

Revin la întrebări. 1. Care este baza legală care a stat la achiziția efectuată la data de 7.11.2022 

publicată în sistemul de achiziții publice solicitată de serviciile informatice pentru dezvoltare și 

operare în platformă online  (…) de eficiență energetică prin cumpărare directă în valoare de 

45.000 euro? Acesta este site-ul pe care primar primărița Armand l-a promovat cu referire la 

tichetele anticriză. 2. Care a fost necesitatea achiziției platformei online, luând în considerare 

faptul că Consiliul Local, la data achiziției, respectiv 07.11.2022 nu a aprobat încă hotărârea de 

consiliu referitoare la măsurile de criză, cu atât mai mult folosirea unei platforme. 3. Indicarea 

expresă a capitolului bugetar și aliniatului la care aceasta a fost prevăzută, adică achiziția 

platformei online tichet anticriză în bugetul de venituri și cheltuieli 2022. 4. Am cerut se 

transmită, în format lectric, în copie, documentația tehnico-materială suport al constituirii 

bugetului (…) de cheltuieli pe 2022 referitoare la achiziția platformei online tichete anticriză. 

Toate documentația, inclusiv referate de necesitate, nota de fundamentare și alte documente 

necesare. Nu am primit nimic (neinteligibil). 5. Nominalizarea persoanelor care au întocmit 
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documentele necesare achiziției platformei online tichete anticriză, din nou cu toată 

documentația din spate, referate de necesitate, de fundamentare, semnături. Vrem să ne asigurăm 

că toată procedura a fost respectată. 6. Nominalizarea persoanelor care au aprobat achiziția în 

vederea folosirii platformei online antichete anticriză, platformă care adună date cu caracter 

personal ale cetățenilor. Deși votul Consiliului Local a fost negativ, deci Consiliul Local nu a 

fost de acord cu această platformă, dar primăria, printr-un abuz de nerespectare a legii, a pus 

această procedură în SEAP și a alocat contractul și chiar a apărut un site. Oamenii și-au dat 

datele, fără să știm exact cine este proprietarul datelor. Ce s-a întâmplat cu acele date? 7. 

Nominalizarea persoanelor care au avut și au acces la bazele de date cu caracter personal 

încărcate în platforma online tichet de criză.ro. 8. Nominalizarea persoanelor care centralizează 

datele cu caracter personal încărcate în platforma online ticheta anticriză și care sunt stațiile de 

lucru unde se realizează activitatea. 9. Unde sunt stocate datele cu caracter personal încărcate în 

platforma online tichet anticriză. 10. Cât timp sunt stocate datele cu caracter personal încărcate 

în platforma online anticriză. 11. Nominalizarea persoanelor care dețin parolele de acces la 

bazele de date generate de platforma online tichet anticriză. 12. Nominalizarea persoanelor care 

gestionează și au acces la toate fluxurile de date încărcate și derulate prin platforma online 

tichete anticriză. 13. Transmitere a dosarului constituit cu ocazia achiziției platformei online 

tichete anticriză. 14. Analiza efectuată la data achiziției, constând în post-beneficiu, deci un 

raport pentru achiziția (…) online tichet anticriză în valoare de 45.000 euro. 15. Dacă au fost 

respectate prevederile Regulamentului Uniunii Europene în 679/2016 de către platforma online 

tichete anticriză și modul de aplicare a prevederilor în achiziția platformei online anticriză. 16. 

Nominalizarea persoanelor care au verificat din punct de vedere al protecției datelor cu caracter 

personal conform legislației incidente platforma online de tichete anticriză, precum și cele care 

au avizat achiziția. 17. Un punct foarte important, prezentarea în scris a motivelor pentru care 

Sectorul 1 a întârziat extrem și nepermis de mult aplicarea măsurilor locale destinate asigurării 

nevoilor energetice și eficientizare a consumului de energie în gospodăriile din Sectorul 1, votate 

încă din 25.11.2022 de către Consiliu Local, astfel încât până la data epuizării termenului 

prevăzut în hotărâre, Sectorul 1 nu implementase nici măcar o măsură prin HCL 197/2022 prin 

care a fost aprobat regulamentul de aplicare. Deci, cu alte cuvinte, în toată această perioadă din 

noiembrie, Primăria nu a făcut nimic pentru a informa populația. Vrem să știm de ce. 18. 

Nominalizarea persoanelor care au atribuții cu implementarea prevederilor hotărârii de consiliu 

prin care se aprobă această măsură de eficientizare a consumului de energie și a acordării de 

stimulente financiare. 19. Nominalizarea funcționarilor publici care au întocmit afișul de 

promovare al programului anticriză, în care apare recomandarea către cetățeni de a folosi diferite 

platforme pentru a comunica cu Primăria. 20. Nominalizarea persoanelor care au hotărât fără 

acordul expres al Consiliului Local, folosirea platformelor online și promovarea lor ca 

modalitate principală de comunicare. 21. Nominalizarea persoanelor care au întocmit și au 

aprobat bugetul de publicitate și mediatizare a programului măsuri anticriză la nivelul Sectorului 

1 împotriva prevederilor HCL Sectorul 1 numărul 197/2022. 22. Transmiterea documentației 

aferente utilizării ilegale a platformei online tichete anticriză. 23. Modul în care a fost respectată 

procedura de sistem privind protecția datelor la nivel de Sector 1 în achiziția platformei online. 

24. Prezentarea în regim de urgență către Consiliul Local Sector 1 a unui raport privind 

respectarea regulamentului Uniunii Europene 679/2016, a modului de colectare, stocare, 

arhivare, folosire a datelor cu caracter personal de către platforma online tichete anticriză, 
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folosită fără bază legală. 25. Prezentarea, regim de urgență a unui raport privind achiziția 

platformei online tichete anticriză, care să conțină decizia de achiziție, referate de necesitate, 

note de fundamentare, precum și orice alt document care a stat la baza achiziției. Acestea a fost 

întrebările. Nu am primit nici măcar un răspuns la ele. Doamna președinte, eu nu mi-am 

exprimat votul. A dispărut votul meu de pe ecran.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Oricum, dna. președinte aș vrea să reluăm votul de la acest 

punct, pentru că noi am crezut că e vorba despre un alt proiect. Ne-am luat cu vorba, am intrat în 

detalii și ar trebui să votăm din nou proiectul ăsta pentru că am n-am fost, n-am știut că votăm ce 

am votat.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, reluăm. Sunt două proiecte. Reluăm 

imediat, dl. Ciungu.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Au anunțat și se reia votul. Au mai fost cazuri.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Ciungu vă rog scurt, ca să intrăm în 

procedură de vot. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Mulțumesc doamna Președinte, voiam să 

continui ce ce a spus colegul meu din Gheorghe. Voiam să le atrag atenția să intre pe colegii de 

la USR. Dacă dânșii sunt de acord cu această ipocrizie a primarului, aflăm de pe Facebook că 

primarul nu vine la această ședință pe care ea a convocat-o de urgență. Ea se duce în Parlament. 

Eu cred că ea, de fapt, ca să bifeze bifeze funcții. Poate la anul candidează la Parlament, căci 

sigur, la Sectorul 1 nu mai are absolut nicio șansă. Și cetățenii au demonstrat acest lucru. Sub 1% 

dintre cetățenii Sectorului 1 au aplicat în aceste șapte luni de zile pentru acest program. Deci sub 

1% chiar sub 0,5% dacă ne luăm după datele scrise în proiect, unde în proiect primăria scrie 

aproximativ 1500 de oameni, deci aproximativ nu știe nici primăria exact. Tocmai de asta este 

foarte important să primim răspunsurile pe care  colegul meu din Gheorghe le-a citit. Voiam să-i 

întreb pe colegii de la USR dacă li se pare normal ca primarul să fie pe stradă acum să facă 

propagandă electorală, să-și piardă timpul, să nu fie la primărie. Voiam, de asemenea, să-i întreb 

dacă li se pare normal că platforma aceasta electronică a fost dată unei firme de casă, adică 

firmei familiei secretarului general USR Sectorul 1, dna. Bădescu, care de altfel este și rudă cu 

primarul sectorului. Nu. Dacă dvs. din USR vi se pare normal că faceți așa ceva și cheltuiți banii 

publici în așa fel și continui să cred că această platformă este ilegală. De asemenea, în plus față 

de întrebările colegul meu din Gheorghe, aș vrea să întreb cine este responsabil pentru datele 

personale în Primăria Sectorului 1 și aș vrea un răspuns înscris de la acea persoană dacă a văzut 

aceste date, dacă aceste date sunt pe serverele Primăriei Sectorului 1 și cine are acest la ele sau 

dacă sunt în afara acestor servere. Pentru că mi se pare un un lucru extrem de grav. Dacă acesta 

este cazul. Repet, pentru cei care ne ascultă, mita electorală a primarului Armand a fost refuzată 

de cetățenii sectorului. Sub 1% dintre ei au plecat la șapte luni de zile după ce Consiliul Local 

aprobat acest proiect. Sub 1% dintre oameni au aplicat pentru că nu consideră normal ce face 

primarul Armand și pentru că lumea vede ce se întâmplă în sector. Lumea vrea curățenie, lumea 

vrea să să le schimbați locurile de joacă, creșe și grădinițe pentru că sunt într-o ….. Primar și să 

faceți spațiile verzi în acele zone și între blocuri, nu pe bulevardu unde schimbați la două-trei 
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luni și cheltuiți 50 de milioane de lei pentru treaba asta. Veniți la primărie, veniți acolo lângă 

dna. președinte. Este un scaun gol, dna. Primar înțelegem că sunteți în Parlament acum. Pe ce 

căutați acolo sunteți primarul Sectorului 1 sau sunteți parlamentar? Dați-vă demisia, mergeți la 

candidați la parlamentare, poate vor o da cineva. Și știi, la Sectorul 1 nu mai are nicio șansă 

asta? Evident, și oamenii sunt de acord.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, reluăm procedura. Colegii au 

anunțat că au greșit. Bineînțeles, aveți tot dreptul. Da, există. Pot să vă spun din memorie de câte 

ori au solicitat colegii dvs. de la USR în mandatul trecut reluarea procedurii că au greșit, s-a 

întâmplat de trei ori. Ok, deci reluăm procedura de vot pe proiectul de hotărâre privind 

modificarea HCL numărul 197 privind aprobarea regulamentului privind aprobarea unor măsuri 

locale destinate asigurării nevoilor energetice și eficient eficientizării consumului de energie în 

gospodăriile din Sectorul 1 în sezonul rece 2022-2023. Vă rog să votați, să vă exprimați votul 

Da. dl. Dinu ați anunțat.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da, dar vroiam să reamintesc colegilor de la USR că 

este dreptul meu legal de a-mi exprima votul. Dacă eu vorbeam despre acest proiect în timp ce se 

întâmpla procedura de vot și din momentul în care am terminat de vorbit, nu, nu m-am mai putut 

exprima votul. Trebuie normal, să reluăm votul, pentru ca și eu, în calitate de consilier local, să 

nu pot exprima votul. Cum o fi el acum, dacă colegii na, să vor să ne ia și acești drept care îl 

avem de a exprima voturile. Păi atunci haideți să luăm, plecăm toți acasă și să rămână doar ei și 

le luăm succes să treacă votul prin și proiecte prin consiliu. Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, vă mulțumesc, o să opresc votul. Avem opt 

voturi pentru, 14 abțineri. Proiectul nu a fost aprobat. 

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE PRIVIND MODIFICAREA HOTĂRÂRII CONSILIULUI 

LOCAL AL SECTORULUI 1 NR. 197 / 19.12.2022 PRIVIND APROBAREA 

„REGULAMENTULUI PRIVIND APROBAREA UNOR MĂSURI LOCALE DESTINATE 

ASIGURĂRII NEVOILOR ENERGETICE ȘI EFICIENTIZĂRII CONSUMULUI DE 

ENERGIE ÎN GOSPODĂRIILE DIN SECTORUL 1, ÎN SEZONUL RECE 2022-2023”, CU 

MODIFICĂRILE ȘI COMPLETĂRILE ULTERIOARE (K2-145/15.06.2023)  

A FOST RESPINS CU 8 VOTURI PENTRU ȘI  14 ABȚINERI  

 22 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 
 

Doamna Regalia, vă rog o clipă vă iau în ordinea înscrierilor la cuvânt. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Mă scuzați că intervin. Aș dori să o întreb pe 

dna. Secretar General. Eu nu sunt angajat al liceului Iorga, eu sunt angajat al Centrului 

Municipal de Asistență Psihopedagogică și am punctul de lucru în cadrul liceului lor. Eu sunt în 

incompatibilitate în a vota proiectul pentru Iorga sau nu!? Dacă da, o să vă rog frumos să îmi 

permiteți să nu votez.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ați spus că nu lucrați, nu sunteți angajat acolo.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Nu sunt pe ștatul de plată. Nu am fost niciodată. 
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Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: La momentul acesta. 

beneficiați de o indemnizație sau ceva de genul acesta?  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Nu, nu, niciodată…. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Am înțeles, deci aveți că vă 

desfășurați doar activitatea.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): În 44 de ani niciodată. Eu sunt doar la 

Inspectoratul Școlar ori la CMBRAE (Centrul Municipiului București de Resurse și Asistență 

Educațională) la CMBRAE la momentul ăsta…., cum îi spune, am contractul de muncă 

suspendat că sunt la Inspectoratul Școlar. De-acea vă spun, să nu fiu în incompatibilitate doar 

pentru că am obligația de catedră…….., deci nu iau bani.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Opinia mea ar fi că puteți să 

vă exprimați votul cu privire la acest proiect de hotărâre, nefiind incidente dispozițiile legale 

privind conflictul de interese sau starea de incompatibilitate, din informațiile pe care ni le-ați 

furnizat în cadrul ședinței, neavând posibilitatea să verific altceva.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ok, mulțumesc dna. Porumb.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Nu mai este nevoie. Mulțumesc 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: dl. Oianu. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu:  Mulțumesc la mine este puțină nevoie că na, știți cum e. 

Trebuie să clarificăm, am făcut o postare, le-am spus cetățenilor să intre astăzi pe ședința de 

consiliu să mai audă lucruri. Și atunci aș vrea să explic un pic mai simplu, așa, pe înțelesul  

tututuror oamenilor simpli. Ce au vrut să spună și colegii mei mai înainte, ce au punctat în 

această poveste a ilegalității platformei online și lipsei de transparență cu care dna. primar ne 

onorează de trei ani și jumătate. Ați văzut colegul nostru a trecut prin mai multe puncte în care 

tot a întrebat cine-s oamenii ăștia, cine are acces la platformă, cine centralizează, cine stochează, 

cine administrează datele. Adică întrebări simple de tot și foarte bune, care demonstrează ceva. 

Lipsa de transparență, da, lipsă de transparență, cum să vă spun totală,totală. Această primărie 

este condusă, după cum știți, de un personaj, un personaj apărut în politică și așa cum a apărut, 

așa o să și dispară. Care în continuare tratează această primărie ca pe ca pe propriul buzunar, ca 

pe proprii al …. Adică ca pe o ca pe un PET, ca pe un cățel pe care îl are acasă. Asta e Primăria 

e băgat în buzunar și de și și de aici. Nu se simte deloc responsabilă să comunice ceva sau să 

respecte cât de cât legea. Acum, ca să clarificăm pentru toți oamenii, știți cu cine aveți de-a face. 

V-ați obișnuit de 3,5 ani să vedeți acest sector mai nou ați văzut că e doar vorba despre 

propagandă. Vă dați seama, dna. primar actual, temporar, este în campanie electorală non-stop. 

Amenajează locurile, spațiile verzi doar acolo unde știe că trece multă lume și e trafic. Mai nou, 

a amenajat din nou două bucățele în fața Teatrului Național, pentru că a văzut că vine lumea la 

spectacol și se umblă în parc acolo. Și poate cine știe lumea o să observe. Mă mir că n-a pus o 

pancardă ca pe vremea lui Mazăre la Constanța în care să scrie cu din partea Primăriei Sectorului 

1 dna. Primar, pentru că are pancarde depuse pe la cele două-trei lucrări pe care le mai face în 

sector. Și-a pus billboard-uri mari. Să nu cumva să uite cineva că datorită ei, ea ne onorează cu 
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banii noștri și datorită ei ni se face și nouă ceva în sector. Cu mila stăpânului, doamnei primar 

Clotilde Armand. Nu e că de fapt administrează doar niște bani ai cetățenilor. Nu! Ne face un 

“faveur”, dna. Primar. Ca să clarificăm ceva cu aceste tichete, tichete de ajutor pentru cetățenii 

Sectorului 1, ca să vorbim sincer acum, sincer, era vorba astă-iarnă să ajutăm cetățenii să-și 

plătească facturile la curent, la energie, la gaze. Și era un ajutor ăsta și ne-ar fi putut ajuta pe noi, 

cetățenii Sectorului 1 acum cu o platformă care adună date în august. Ce credeți dvs. că se 

întâmplă, la ce credeți că îi folosește doamnei primar această platformă? Bineînțeles că are are 

un iz de mită electorală și un iz de campanie electorală și adunare de date, colectare de date, 

nimic altceva. Haideți să dăm la o parte pânza pusă pe pe deasupra și cârpa aruncată pe deasupra 

în care să nu se vadă stafia, stafi. Stafia, spectrul acestui primar care vrea să candideze din nou la 

anul pentru a câștiga Primăria Sectorului 1. Ăsta e stafia de sub cearceaf, cearceaful acesta 

aruncat că vrea să ajute oamenii. De fapt nu o interesează doar accesul la banii cetățenilor, nimic 

altceva. Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc dl. Păiuș, vă rog dl. Ciungu și vom 

intra în procedură de vot.   

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Ultima frază ”Banii cetățenilor”. 

dl. Oianu ați spus foarte clar, refuzați să prelungiți acest program pentru că considerați dvs. că 

programul nu este altceva decât o mită electorală către cetățenii Sectorului 1. Asta este 

concluzia, sunt cuvintele dumneavoastră înregistrate. Înțeleg că ăsta este motivul pentru care 

dvs. refuzați să prelungiți acest acest proiect care are succes, proiect în care este implicată toată 

primăria. Din nefericire pentru cetățenii Sectorului 1, dvs. sunteți aleșii dânșilor, aici în primărie 

și evident, acest program nu o să mai poată continua pentru că asta este voința dvs. Mulțumesc, 

domnule Oianu și mulțumesc stimați colegi PSD și PNL.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc. Drept la replică dl. Păiuși ca de obicei vă place să 

vă erijați în autoritatea supremă. Din păcate nu sunteți, din păcate, tot ce iese din din gura dvs. 

aici, în în consiliu sunt în general minciuni. Ceea ce e dincolo de asta. Să nu uităm ceva faceți 

campanie electorală, colectați date, e doar despre acesta. Minciuni au venit. Au s-au înscris mai 

puțin de 1% din cetățenii Sectorului 1. Nimeni nu vă crede, Nimeni nu vă crede. Dacă ar fi ceva 

adevărat din ce spuneți dvs. ați pune totul pe site-ul Primăriei și ați fi transparență? Da, pe site-

ul… nu sunteți nu sunteți și n-ați fost de la început și în continuare. La întrebările pe care le-a 

pus colegul meu nu aveți răspuns. Nu ne spuneți nimic despre cine se ocupă de colectarea de 

date la sector și ce să vă spun și ce să vă spun? Să vă spun sincer dl. Păiuș, nimeni nu vă crede. 

Tot sectorul știe ce se întâmplă. Toată lumea vede cum ați făcut bucățele parcele de spații verzi 

amenajate doar acolo unde-i trafic, adică în stație de pe Piața Victoriei, în fața Teatrului Național 

și puțin pe Kiseleff este.. sunt cusute cu ață albă. Toată lumea vede asta dacă dvs. vă considerați 

atât de inteligenți și atât de sofisticați încât lumea să nu observe ăsta, e un atentat la inteligența 

populației din Sectorul 1. Vă înșelați? Oamenii văd în ce situație sunteți oamenii și ce faceți și 

mai devreme sau mai târziu, la anu, veți veți fi amendați pentru chestia asta? Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Ciungu, vă rog scurt ca să intrăm în 

procedură de vot.  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Da, așteptăm, desigur, răspunsurile la întrebări. 

Bine a spus colegul meu Adi Oianu, proiectul este un eșec. Incompetența administrație română a 

fost demonstrată odată. Asta este viața. Voiam să răspund și eu la nivel personal. USR Sector 1 

observăm că se ocupă cu atacuri de tip sovietic,…….., propagande ș.a.m.d. Dânșii au făcut și ei 

un pic de documentație, să zicem, au luat din declarația mea de avere, specific, veniturile făcute 

de mine la nivel de mediu public, au exclus veniturile din mediul privat. Desigur, dacă făceau și 

acest lucru, observau că taxele plătite de mine din salariul meu la corporație sunt mai multe 

decât toate veniturile din mediul public. Ba chiar pot să pun și pensiile părinților mei acolo. 

Deci, să știți, dragi colegi de la USR și dragi votanți de la USR, că eu muncesc enorm de mult. O 

fac cu drag, nu sunt un om care să stea degeaba. Îmi place să fac treaba asta și muncesc acolo 

unde este nevoie de ajutorul meu și o voi face în continuare. Și aș vrea să-i să-i rog mai ales pe 

alegătorii USR să se uite cu atenție la aceste date și a despre acest proiect, faptul că această 

platformă este făcută de firma familiei secretarului general al USR Sector 1 și membrii USR 

Sector 1 știu acest lucru, este un mare scandal în USR pe această temă și să se mai uite de 

asemenea pe banii cheltuiți de USR pentru promovarea acestui proiect, să vadă că sunt legat de 

tot de consilierul primarului, acel consilieru urmărit penal că a condus fără permis o mașină a 

Primărie, a poliției locale, de fapt. Deci, haideți să ne uităm un pic la ipocrizia acestor oameni 

din conducerea USR care au distrus acest partid. Apropo, sunteți în cădere liberă și acest primar 

este în cădere liberă dragi alegători USR, la anul, un primar liberal este adevărata șansă pentru a 

implementa proiecte reale pentru sector, acelea pe care le doriți dvs. Vă garantez acest lucru. Vă 

garantez acest lucru. Cu acest primar dvs. puteți să vedeți că nu se poate face nimic și o știți 

foarte bine, mai ales din interiorul USR, un partid completamente distrus de către dna. . 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc. Trecem la următorul proiect de 

pe ordinea de zi proiectul de hotărâre privind aprobarea includerii în programul național de 

investiții școli sigure și sănătoase a obiectivului de investiții Sală de sport a Liceului Teoretic 

Nicolae Iorga. Vă rog să vă exprimați votul cu ordinea suplimentară. dl. Dinu vă rog, dacă 

puteți, din online să exprimați în timpul votului și avizul comisiei de buget. C1 pentru acest 

proiect  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Îl anunț avizul este pozitiv și vroiam să-i adresez o 

întrebare  domnului Păiuși să ne explice și nouă de ce dna. Armand în loc să analizeze cele peste 

50 de proiecte ale PNL pentru cetățeni pe care le ține în biroul domniei sale în loc să le să le 

aducă în fața consiliului și să le implementeze. De ce dna. primar stă pe străzi în loc să vină să-și 

facă treaba. De ce? Ca să zic așa, își rostește tipul de primar stând în Parlament. Cumva a uitat 

viceprimarul Sectorului 1 că văd că se poartă ca un cetățean care nu are nicio obligație 

administrativă dna. primar nu stă la primărie să nu mai pe străzi și văd că la tot felul de instituții 

în Parlament, dna. Primar veniți și faceți-vă treaba, opriți-vă cu acest comportament nebunesc 

deja este de neiertat cum vă puteți comporta față de cetățenii sectorului, inclusiv acest corect cu 

tichet de anticriză. Ați blocat din luna noiembrie comunicare a coletului către societate. Oamenii 

nu au știut până acum două sau trei luni despre acest proiect. Nu vă este puțină rușine. Sunt 

aproape opt luni de când am votat pretul și dvs. nu ați comunicat. Deci, oamenii au avut nevoie 

de acești bani în lunile care au venit facturile, adică februarie, martie, aprilie. De ce nu v-ați 

făcut datoria? De ce nu stați o dată în primărie și vă faceți datoria legală? Analizați cotele 
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consiliului, supuneți-le la vot, după aceea implementați deciziile consiliului și faceți treabă 

pentru cetățeni dvs. și nu sunteți pe persoană fizică. Dacă doriți asta, duceți-vă în privat, faceți-

vă un SRL și comportați-vă ca atare. Vă mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, așa este proiectul trebuia demarat 

încă începând cu luna decembrie a anului 2022. S-a întârziat foarte mult, a fost prelungit o dată. 

In păcate, incompetența acestui executiv se vede cu ochiul liber și o vedem cu toții. Nici noi nu 

înțelegem ce caută dna. un primar al sectorului în Parlament, astăzi poate n-a aflat că s-a amânat 

ce trebuia discutat acolo până în septembrie. În fine, lipsește de la serviciu, ca de obicei. Scaunul 

e gol de mai bine de un an jumătate. dl. Chirvasă vă rog să vă exprimați votul și haideți,  O să 

opresc votul. În acest moment avem 20 de voturi pentru și o abținere.  

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA INCLUDERII ÎN PROGRAMUL NAȚIONAL DE 

INVESTIȚII "ȘCOLI SIGURE ȘI SĂNĂTOASE" A OBIECTIVULUI DE INVESTIȚII 

"SALĂ DE SPORT" A LICEULUI TEORETIC "NICOLAE IORGA" 

A FOST ADOPTATĂ CU 20 VOTURI PENTRU ȘI 1 ABȚINERE  

 22 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Vă mulțumesc. Declar ședința închisă.  

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,     SECRETARUL GENERAL  

Daniela POPA        AL SECTORULUI 1  

                                                                                                      Mirona Giorgiana MUREȘAN 
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